

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Sven Jönsson 12 januari 2017.

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Bo Högberg, Sven Jönsson, Mats Nilsson och Inger Persson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes.
- 4 **Valberedningens rapport:** Bo Högberg informerade att Oskar Caster av sagt sig omval i brev till valberedningen. Ulla Ernstsson och Pernilla Hjalmarsson har tillfrågats och de vill arbeta i styrelsen.
- 5 **Föregående mötes protokoll:** från möte 2016-12-15 godkändes.
- 6 **Pågående frågor:** Inga ärenden finns.
- 7 **Kassarapport:** Revisorerna har granskat årets ekonomi och godkänt dessa. Då bokföringsprogrammet ändrats har vissa konton bytt nummer, varför det inte gått att göra enkel jämförelse med föregående års utfall och budget. Godkändes.
Kassören tog upp fråga om hur vi förfar med det gemensamma bankgirokontot, eftersom det påpekats från banken att kontot står på Glada Gängets org.nr och behörigheterna därför inte utan vidare kan flyttas till H-F. Sven Jönsson erinrade om att vi upprättat ett speciellt konto för att motverka felaktiga insättningar vid arrangemang som ska förbetalas, det är därför olämpligt att öppna ytterligare konto. Bestäms att Bo Högberg och Sven Jönsson ska kontakta banken för att lösa frågan på ett bra sätt.
- 8 **Rapporter och skrivelser:**
Skr presenterade årsmöteshandlingarna Dagordning, Verksamhetsberättelse och Verksamhetsplan, som godkändes och undertecknades av de närvarande. Skr ser till att övriga undertecknar. Kassören presenterade sitt Budgetförslag vilket godkändes. Skr kopierar/skriver ut 35 ex av handlingarna inkl Balans- och Resultatrapport.
Planering med Hörby-Frosta blir inte av förrän H-F haft sitt årsmöte den 20/1.
Arrangemangen på årsmötet stämdes av och bestämdes att fixargruppen samlas kl 15 och övriga kl 16:30 på Älvkullen.
- 9 **Nya frågor:** GRF:s begäran om nomineringar till förbundsmötet togs upp. Flera har av sagt sig, bl a Knut Landén i styrelsen, Ingrid Mårtensson och Jörgen Nilsson i danssektionen samt L-G Larsson och Hartvig Nilsson i valberedningen. Vi har fn inga förslag, men var överens om att brister i samarbete kan ligga bakom en del av avsägelseerna.
- 10 **Övrigt:** Diskuterades om lämpliga datum för årets styrelsemöten, som hittills varit på torsdagar veckan efter dansen på Granbacken. Kassören ska kontakta H-F:s kassör för besked om när redovisningen kan vara klar.

Beslutades att Sekr upprättar vaktlista för dansen den 13/1.

11 **Nästa möte:** Hos Inger Persson den 9 feb kl 19:00.

12 **Avslutning:** Ordförande tackade alla, och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare